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	基本資料表 Basic Information

	題目/亮點成果

Topics / Highlights
	

	學系/學程名稱

Department / Program Name
	
	學制

Academic System
	(大學 (碩士 (碩專 (博士
(其他
Undergraduate/ Graduate/ Postgraduate/ Ph. D/ Others

	執行單位

Executive Unit
	(單位 (中心 (個人

Department/Center/Individual
	聯絡教師

Contact Teacher
	

	摘要Abstract

	摘要 Abstract：(請清楚描述亮點內容與其影響力，約300~500字)


	亮點類型Contribution Type

	倫理永續
Ethical Sustainability
	教學相關
Teaching related
	( ERS 永續發展課程 (Ethics, Responsibility, and Sustainability, ERS) (如：服務學習課程)

ERS sustainable development courses (e.g., service learning courses)
(其他（請說明）：_____________

Others:

	
	研究相關
Research related
	(期刊/研討會論文 (如：已發表的論文、個案之應用與影響力)

Periodical/seminar paper (e.g., published paper, case application and influence)

(計劃案成果 (如：國科會、教育部、政府部門、校內補助等)

Results of the plan (e.g., National Science Council, Ministry of Education, government department, school grants)

(學術合作計畫 (如：跨領域研究群、跨校/跨國研究團隊)

Academic cooperation program (e.g., interdisciplinary research group, cross school/transnational research team)

(學術獲獎/榮譽 (如：校內、國家級、國際級研究獲獎之影響力)

Academic award/honor (e.g., influence of research awards in school, national level and international level)

(社會影響力 (如：媒體報導、受邀演講、引用/下載次數)

Societal impact (e.g., media reports, invited speech, quote/download times)

(重大研究成果 (如：專書、指導論文、working paper之影響力)

Major research results (e.g., the influence of special books, guiding papers, and working papers)
(倫理、責任及永續成果 (如：社會企業創立、環境永續技術、社會關懷政策)

Ethics, Responsibility and Sustainable achievements (e.g., social business creation, environmental sustainability technologies, social care policy)
(其他（請說明）：_____________

Others:

	
	服務相關
Service related
	(永續發展活動 (如：志工活動、社區服務、服務社團、社區營造)

Sustainable development activities (e.g., volunteering, community service, service-oriented club, community building)
(其他（請說明）：_____________

Others:

	參與度紀錄Engagement

	利益關係人 Stakeholders

	合作單位與
參與人數
Related Unit and Number of Participants
	校內 On campus
	校外 Off-campus

	
	( 校 _______________ School

( 院 _______________ College
( 系 _______________ Department
( 中心_______________ Center

( 其他（請說明）：_________

Others (please describe)
( 無 None
	( 產 _______________ Industry
( 官_______________ Government

( 學_______________ University

( 社區_______________ Community

( 其他（請說明）_______________ 

Others (please describe)
( 無 None

	亮點計畫期程

Program Schedule
	( 單學期（請說明）：_______________ One semester (please describe)

( 整學年度（請說明）：_______________ One academic year (please describe)

( 跨年度區間（請說明）：_______________ Cross-year interval (please describe)

	觸及學科領域 
(可複選)
Discipline
	( 企管類Business Administration

( 國貿類International Business

( 會計類Accounting

( 資管類Information Management 

( 財金類Finance

( 其他Other Discipline ______________________________ 

	財務資源
使用情形

Financial Support
	請勾選（數字越大代表使用度越高）

Please tick (the larger the number, the higher the usage)

	
	校內資源有助於完成亮點的程度

The extent to which on-campus resources are helpful in completing the achievement report
	1
	2
	3
	4
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	(
	(
	(
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	( 無 None
	
	
	
	
	

	
	校外資源有助於完成亮點的程度

The extent to which off-campus resources are helpful in completing the achievement report
	1
	2
	3
	4
	5

	
	( 資金Funds                      
	(
	(
	(
	(
	(

	
	( 設備Facilities                  
	(
	(
	(
	(
	(

	
	( 空間Spaces                 
	(
	(
	(
	(
	(

	創新重點 Innovation & Focus

	此亮點成果所提出之新目標、新作為、新方法、或新應用，請勾選以下創新方向(可複選，至少勾選一項)，並簡述說明創新重點。

New objectives, actions, methods, or applications proposed in this achievement. Please tick and briefly elaborate on at least one focus relevant to the innovation below.

	( 專業知識

Professional Knowledge
	此亮點成果所提出的新專業知能為何（含跨域知能發展）？
What is the new professional knowledge proposed by this achievement?


	( 全球視野

Global Perspective
	此亮點成果實踐何種國際交流（如國際視野或國際合作）？

How did this achievement develop the international connections?



	( 在地關注

Local Focus
	此亮點成果著重發展何種在地議題（如在地產業鏈結）？
How did this achievement align with localization issues?


	( 創新創意

Innovative Thinking
	此亮點成果使用何種創新、創意及創業作法？

What kinds of innovate application, creative ideas, entrepreneurial practices were used in this achievement?


	( 科技應用

Technology Application
	此亮點成果運用那些新科技輔助？

What types of new technology were assisted in this achievement?


	影響力說明Outcomes & Impact

	社會影響力

Societal Impact
	請勾選（數字越大連結度越高）

Please tick (the larger the number, the higher the connection)

	
	影響力程度 Degree of influence
	1
	2
	3
	4
	5

	創新思維 Innovation
	具備理論與實務兼具之創新與應用能力

Possess the innovation and application ability of both theory and practice
	(
	(
	(
	(
	(

	人文關懷Humanity
	注重倫理與永續精神並落實社會責任

Pay attention to the spirit of ethics and sustainable development, and fulfill social responsibilities
	(
	(
	(
	(
	(

	全球化Globalization
	培養全球視野進而推展國際連結與實務應用

Cultivate a global perspective to promote international connections and practical applications
	(
	(
	(
	(
	(

	在地特色

Localization
	關注在地議題進而拓展產業特色與社區發展

Focus on local issues and expand industrial characteristics and community development
	(
	(
	(
	(
	(

	影響範圍

Impact Coverage
	區域 Area
	領域 Field

	
	( 國內 Domestic

( 國際 International

( 其他特殊區域（請說明）：____________ 

Other special areas (please describe)
	( 學術 Academic field

( 實務 Practice field

( 其他特殊領域（請說明）：

_______________

Other special fields (please describe)

	受益人
Beneficiaries
	( 校 _______________ School
( 院 _______________ College
( 系 _______________ Department

( 中心_______________ Center

( 其他（請說明）：_________

Others (please describe)
	( 產 _______________ Industry

( 官_______________ Government

( 學_______________ University

( 社區_______________ Community

( 其他（請說明）：_______________ 

Others (please describe)

	成果簡要說明
Outcomes
	請簡述產出成果對廣義受益人之具體影響力。
Please describe the specific impact of the outcomes on the beneficiaries.


	聯合國
永續發展目標

United Nations

Sustainable Development Goals (SDGs)
	與SDGs類型之關聯性 (可複選)

Multiple Choice (Please tick the options relevant to the type of SDGs below)

	
	( SDG 1 終結貧窮：消除各地一切形式的貧窮 

No poverty: End poverty in all its forms everywhere.

( SDG 2 消除飢餓：確保糧食安全，消除飢餓，促進永續農業

Zero hunger: End hunger, achieve food security and improved nutrition and promote sustainable agriculture.

( SDG 3 健康與福祉：確保及促進各年齡層健康生活與福祉 

Good health and well-being: Ensure healthy lives and promote well-being for all at all ages.

( SDG 4 優質教育：確保有教無類、公平以及高品質的教育，提倡終身學習 

Quality education: Ensure inclusive and equitable quality education and promote lifelong learning opportunities for all.

( SDG 5 性別平權：實現性別平等，並賦予婦女權力 

Gender equality: Achieve gender equality and empower all women and girls.

( SDG 6 淨水及衛生：確保所有人都能享有水、衛生及其永續管理 

Clean water and sanitation: Ensure availability and sustainable management of water and sanitation for all.

( SDG 7 可負擔的潔淨能源：確保所有的人都可取得負擔得起、可靠、永續及現代的能源 

Affordable and clean energy: Ensure access to affordable, reliable, sustainable and modern energy for all.

( SDG 8 合適的工作及經濟成長：促進包容且永續的經濟成長，讓每個人都有一份好工作 

Decent work and economic growth: Promote sustained, inclusive and sustainable economic growth, full and productive employment and decent work for all.

( SDG 9 工業化、創新及基礎建設：建立具有韌性的基礎建設，促進包容且永續的工業，並加速創新 

Industry, innovation and infrastructure: Build resilient infrastructure, promote inclusive and sustainable industrialization and foster innovation.

( SDG 10 減少不平等：減少國內及國家間的不平等 

Reduce inequalities: Reduce inequality within and among countries.

( SDG 11 永續城鄉：建構具包容、安全、韌性及永續特質的城市與鄉村 

Sustainable cities and communities: Make cities and human settlements inclusive, safe, resilient and sustainable.

( SDG 12 責任消費及生產：促進綠色經濟，確保永續消費及生產模式 

Responsible consumption and production: Ensure sustainable consumption and production patterns.

( SDG 13 氣候行動：完備減緩調適行動，以因應氣候變遷及其影響 

Climate action: Take urgent action to combat climate change and its impacts.

( SDG 14 保育海洋生態：保育及永續利用海洋生態系，以確保生物多樣性並防止海洋環境劣化 

Life below water: Conserve and sustainably use the oceans, seas and marine resources for sustainable development.

( SDG 15 保育陸域生態：保育及永續利用陸域生態系，確保生物多樣性並防止土地劣化 

Life on land: Protect, restore and promote sustainable use of terrestrial ecosystems, sustainably manage forests, combat desertification, and halt and reverse land degradation and halt biodiversity loss.

( SDG 16 和平、正義及健全制度：促進和平多元的社會，確保司法平等，建立具公信力且廣納民意的體系

Peace, justice and strong institutions: Promote peaceful and inclusive societies for sustainable development, provide access to justice for all and build effective, accountable and inclusive institutions at all levels.

( SDG 17 多元夥伴關係：建立多元夥伴關係，協力促進永續願景 

Partnerships for the goals: Strengthen the means of implementation and revitalize the Global Partnership for Sustainable Development.


	除上述內容外，此成果最具代表性之其他貢獻為何？
What are the other representative contributions of this achievement you would like to share?

	


